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Referat fra møde i Lyngerup Bylaug. 

Tidspunkt: Onsdag d. 11. okt. 2023 kl. 19.00  

Sted: Landerslevvej 6. (Hos Nicolai) 

Til stede: Kristian Wichmann (KW), Nicolai G. Schmidt (NS), Erik T. Hansen (EH) og 
Søren Ernst (SE). 

Afbud fra: Niels Jørgensen (NJ) 

1. Valg af referent. 
KW skriver referat. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 16.aug 2023. 
Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 

3. Kassereren har ordet. 
• Hvor meget er der i kassen, nu hvor opkrævningerne er forfaldet til betaling. 
Der er ca 16.000 kr i kassebeholdningen. 
Der er 8 opkrævninger der ikke er blevet betalt. KW følger op på det. 

4. Generalforsamling onsdag 1. nov. 
• Indkaldelse med dagsorden.  
KW indkalder pr mail og fb 
• Betaling af bespisning.  
Bylaugs kassen betaler lige som de to foregående år. 
• Indkøb.  
KW og SE indkøber drikkevarer. 
• Hvem genopstiller.  
Niels har meddelt at han ikke genopstiller, alle øvrige modtager genvalg. 

5. Bylaugsgrunden og halvtaget. 
• Vi mangler at indkøbe og montere aluprofiler (kan fås i Silvan). 
KW køber profilerne, SE vil gerne hjælpe med montagen. 
• Græsslåning 
KW aftaler med Niels om græsslåning i uge 42 eller 43. 
• Faciliteter til aktiviteter (fx petangque) 
Vi prøver at lodde stemningen under evt på generalforsamlingen 

6. Forslag til arrangementer i 2023. 
Vi arbejder videre med følgende ideer: 
• Tur med Naturekspressen (NJ oplæg). 
Intet nyt. 
• Tur til Hyldeholm (NJ oplæg). 
Intet nyt. 
• Sommerfest i august. Forslag om festudvalg fremsættes på generalforsamlingen. 
Afventer generalforsamlingen, SE vil gerne deltage i en evt arbejdsgruppe. 
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• Besøg på isfabrikken med rundvisning. (SE oplæg). 
SE har talt med en på fabrikken, det første udspil var ikke attraktivt, SE prøver at 
tale med dem igen. 

7. Kontakt til tilflyttere og ikke medlemmer.  
Vejrepræsentanterne skal holde øje med hushandler, og kontakte ny beboere, jvf 
opfordring fra generalforsamlingen. 
Vi gør det så godt vi kan, alle medlemmer må meget gerne melde tilbage, hvis/når 
de ser nye ansigter i byen. 
Vi arbejder på sagen. 

8. Ukrudt i cykelskur 
Der er blevet renset i september. 
Vi holder øje med om det dermed er kommet med på planen over regelmæssig 
vedligehold. 

9. Kørsel på Mejerigårdsvej 
Har der været hastighedskontrol? 
Politiet har meldt tilbage, at der ikke bliver lavet kontrol da det er en lukket vej. 

10. Eventuelt: 
• SE oplyste at den boks der er blevet sat op på hjørnet af Lyngerupvej og 
Mejerigårdsvej hører til fibernettet. 
• De væltede lamper ved rundkørslen (Lyngerupvej Elmedalsvej) har ligget i et år, 
SE prøver at tippe Vejdirektoratet i håb om at der snart sker noget. 

11. Næste møde: 
Der afholdes ét møde pr kvartal. 
• Onsdag 1. november generalforsamling 
• Første møde i den nye samling indkaldes, hurtigst muligt, af formanden. 
• Lørdag 2. december tænding af juletræet. 


